

SAT Subject Tests



2010-11 SAT Subject Tests™

MARKS MUST BE COMPLETE. You must use a No. 2 pencil. Do not use a mechanical pencil. It is very important that you fill in the entire circle darkly and completely. If you change your response, erase as completely as possible. Incomplete marks or erasures may affect your score. It is very important that you follow these instructions when filling out your answer sheet.

1 Your Name: (Print) CHEN (英文姓氏) WENXUAN (英文名字) (一般不用填) Last First M.I. I agree to the conditions on the front and back of the SAT Subject Tests™ book. I also agree to use only a No. 2 pencil to complete my answer sheet. Signature: (签名 - 中、英文皆可) Date: 10/09/10 MM DD YY Home Address: (英文住址) 3/F, 17 ZHONGSHAN ROAD, SHENZHEN, GUANGDONG, CHINA 723001 (Print) Number and Street City State Zip Code Home Phone: (86)10-92339992 Test Center: HONG KONG CHINA City City (电话号码) 出生月/日/年 请参阅试题簿底页

2 YOUR NAME Last Name (First 6 Letters) First Name (First 4 Letters) Mid. Init. CHEN WENX

↑ 姓氏首 6 个字母 ↑ 名字首 4 个字母

Grid for name entry with letters A-Z and numbers 0-9.

3 DATE OF BIRTH MONTH DAY YEAR Jan 04 93 Feb Mar Apr May Jun Jul Aug Sep Oct Nov Dec

Stand-by (候补)考生才需涂黑

4 ZIP CODE grid

↑ 没有美国地址不用填

5 SEX Female Male

6 REGISTRATION NUMBER (Copy from Admission Ticket.)

Grid for registration number with digits 0-9.

↑ 考生编号——于准考证上的 10 位数字

I turned in my registration form today.

7 TEST CENTER (Supplied by Test Center Supervisor.) 62XXXX

↑ 请参阅考场黑板或白板上的 5 位数字考场编号

Important: Fill in items 8 and 9 exactly as shown on the back of test book.

9 BOOK ID (Copy from back of test book.)

8 BOOK CODE (Copy and grid as on back of test book.)

↑ 请参阅试题簿底页

10 TEST BOOK SERIAL NUMBER (Copy from front of test book.)

← 试题簿封面右上角的 6 位数字

样本 Sample

FOR OFFICIAL USE ONLY grid

© 2011 Colleg SAT S

College Board.

83161-77191 • NS60C1285 • Printed in U.S.A.

755275



Printed in the USA by Pearson ISD0479

PLEASE DO NOT WRITE



54563001

## SAT Subject Tests

### 考生须知

1. 考生必须持有附有相片的身分证明文件应试，该身分证明文件必须附有考生的相片及英文姓名，姓名必须与准考证上的姓名完全相同，监考员将于考试期间不时检查证件
2. 枱面上只可放有身分证明文件、准考证、铅笔、胶擦、计算器 1 部，其它物品一律需放在座椅下
3. 考场内不得使用移动电话、座枱定时器、草稿纸、原子笔、间尺、荧光笔等，违者考场会向美国大学委员会(College Board)报告
4. 任何时间，**未得考场主任许可，不得翻阅试题簿及作答**，违者不会预先作出警告，考场会向美国大学委员会报告，**考试分数可能会被取消**
5. 考试期间，**不得翻开、阅读或作答并非该环节应使用及作答的试题簿及答题纸部份（即跨区）**，违者不会预先作出警告，考场会向美国大学委员会报告，**考试分数可能会被取消**
6. 考试期间，不得擅自离开座位，如有需要前往洗手间，必须举行向监考员示意，由监考员陪同前往洗手间
7. 休息期间，**不得在考场内外与他人谈话、阅读任何材料、使用电话**及在考场内饮食，违者考场会向美国大学委员会报告
8. 考场并不会提供文具或计算器，考生亦不可与其它考生共享计算器
9. 考生如需在考试后取消分数，请在收妥考试物资后与考场主任索取表格

### Instructions to test takers:

1. Acceptable photo identification in English is required for admission to the test center and will be checked during the test. Identification must be current, include a photo, bear your English name and exactly match the name shown on the admission ticket.
2. Only identification document, admission ticket, pencils, rubbers, one calculator are allowed to place on the table. Please put all your belongings under your chair.
3. It is not allowed to use mobile phone, timer, scratch paper, pens, rulers, highlighters, etc. in the test centre. Any disobedience will be reported to the College Board.
4. **Do NOT open the test book or answer any question unless permission given by the Centre Supervisor** at any time. Any disobedience will be reported to the College Board and **your scores may be cancelled**.
5. **Do NOT open, read or answer any session you are not supposed to take during the test.** Any disobedience will be reported to the College Board and **your scores may be cancelled**.
6. Do not leave your seat without permission. Please raise your hand to inform the invigilators if you want to go to the restroom, our invigilator will accompany you to the restroom.
7. During the break, **you are NOT allowed to talk, read any materials, use a telephone**, eat or drink in the test centre. Any disobedience will be reported to the College Board.
8. Test centre will not have extra stationery and calculator. You will not be able to share the calculator with other test takers.
9. If you decide to cancel your test scores after the test, please ask the Centre Supervisor for a cancel scores form after the collection of examination materials.